
Čistota našich vôd. 

Výbor obdŕžal oznámenie o začatí vodoprávneho 
konania na vypúšťanie odpadových vôd  z  a.s. RONA  
Led. Rovné. Po preskúmaní podmienok za ktorých sa 
odpadové vody mali  vypúšťať,  výbor  zaslal 
stanovisko, že súhlasí so zmenou množstva 
vypúšťaných odpadových vôd, ale nesúhlasí s počtom 
vykonávaných  analýz o kvalite odpadových vôd, ktoré 
boli stanovené len 2 krát ročne. Nesúhlas bol 

odôvodnený tým, že v priebehu roka sústavne dochádza k zníženiu kvality vôd 
pod výpustami kanalizačných prípojok na toku  Lednica, preto žiadame  
častejšiu kontrolu  vypúšťaných  vôd a to 4 krát ročne. Naša požiadavka bola 
Obvodným úradom ŽP akceptovaná. 

 

Riešili sme aj problém, ktorý sa vyskytol v letnom období na Bielej Vode 
v lokalite Lysá pod Makytou pri pekárni, kde došlo k úhynu približne 70 kusov 
pstruha potočného. K tejto udalosti pravdepodobne došlo vyplachovaním nádob 
od postrekových chemikálií. K znečisteniu vodného toku došlo približne v dĺžke 
cca 200 metrov za veľmi nízkeho stavu vody.  MO požiadala Obecný Úrad Lysá 
pod Makytou o odvysielanie oznamu o zistení úhynu rýb s apelom na občanov, 
aby nádoby od postrekov a chemikálií nečistili pri vodnom toku. 
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